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Boxtel, 23 januari 2012 
 
Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, terugstorten gelden Cuadrilla, Boxtel uitroepen tot 

schaliegasvrije gemeente 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Ontwikkelingen vergunningaanvraag Schaliegas 
In Brabants Dagblad van 20 januari jl. vernamen wij van het besluit van Cuadrilla om de 
proefboringen naar schaliegas toch te willen doorzetten. Dit ondanks alle maatschappelijke 
discussie en ondanks uw verzoek aan Cuadrilla om de vergunningaanvraag in te trekken. In 
overleg met het Ministerie van Economische Zaken, Landbouw & Innovatie is het mijnbouwbedrijf 
nu aan het bezien hoe men de vergunningsprocedure het beste kan aanvliegen. 
 
Geen maatschappelijk en politiek draagvlak 
In Boxtel is de voorbije maanden duidelijk gebleken dat proefboringen naar schaliegas op geen 
enkel maatschappelijk en politiek draagvlak kunnen bogen. Wij vragen u zich daar ronduit over uit 
te spreken en dit te melden aan Cuadrilla. Boxtel zou geen medewerking moeten willen verlenen 
aan de proefboringen naar schaliegas in Boxtel. 
 
Terugstorten reeds ontvangen gelden 
Daarnaast hebben wij u zowel ambtelijk, als in commissievergaderingen, als in de gemeenteraad, 
meermalen verzocht om de reeds ontvangen betalingen van Cuadrilla terug te storten. Dit om de 
alle schijn van afhankelijkheid in de besluitvorming te vermijden. Daarnaast zou het van 
transparantie getuigen als u vanuit maatschappelijk en politiek oogpunt aangeeft grote bezwaren 
tegen de proefboringen te hebben. Het terugstorten van de gelden zou die stelling ondersteunen. 
 
Vooralsnog heeft u in uw memo van 22 december 2011 (zie kopie bijlage) aangegeven niet van 
plan te zijn de betreffende bedragen terug te willen storten. 
 
Nu Cuadrilla echter aangeeft de schaliegasboringen kennelijk koste wat het kost te willen 
doorzetten, zou het wat onze fractie betreft het enige juiste signaal naar Cuadrilla zijn, aan te 
geven dat het gemeentebestuur van Boxtel geen medewerking wil verlenen aan proefboringen 
naar schaliegas. Om die reden zouden de reeds gestorte bedragen naar Cuadrilla teruggestort  
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moeten worden. Wat ons betreft gaat het dan met name om de reeds door Cuadrilla gestorte 
huursom en de goodwillpremie (respectievelijk € 122.522,= en € 150.000,=). 
 
Boxtel: schaliegasvrije gemeente 
Waarom nemen we overigens nu niet een heel duidelijk standpunt in en roepen we Boxtel uit tot 
schaliegasvrije gemeente? We willen de boringen eigenlijk niet, er is geen enkel draagvlak voor en 
het strookt ook niet met de ruimtelijke en economische toekomstplannen voor Boxtel. Die zijn er  
immers in grote mate op gericht om de eigenheid van Boxtel te bewaren en te versterken.  
 
Binnen die plannen willen we nu juist bedrijvigheid stimuleren die de karakteristieken van een 
landelijke gemeente versterken, zoals duurzame landbouw, ondernemersmogelijkheden in een 
aantrekkelijk centrum en buitengebied dat oog heeft voor cultuurhistorische waarden, kleinschalige 
recreatie en toerisme. Ook om die reden zijn schaliegasboringen in Boxtel niet wenselijk. 
 
Dat leidt tot de volgende vragen, die wij graag conform artikel 37 RvO aan u willen voorleggen: 
 

1. Bent u het met ons eens dat er onder Boxtelaren geen enkel draagvlak voor mogelijke 

(proef)boringen naar schaliegas aanwezig is? 

2. Vindt u ook dat schaliegasboringen in feite niet passen in de ruimtelijke en economische 

toekomstvisie van Boxtel en dat we om die reden ook tegen het boren naar schaliegas in 

onze gemeente zouden moeten zijn? Kunt u uw antwoord op deze vraag ook toelichten? 

3. Bent u bereid zich uit te spreken tegen medewerking aan proefboringen naar schaliegas in 

Boxtel? 

4. Bent u bereid de reeds ontvangen bedragen naar Cuadrilla terug te storten, nu inmiddels 

duidelijk is dat Cuadrilla de boringen koste wat het kost door wil zetten? 

5. Zouden we omwille van de helderheid Boxtel niet moeten uitroepen tot schaliegasvrije 

gemeente? Wat vindt u van die suggestie en bent u eventueel bereid om dat standpunt 

vanaf nu klip en klaar in te nemen? 

Wij zien uw snelle reactie met veel belangstelling tegemoet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek 
Fractievoorzitter SP 


